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PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Powitanie gości, radnych, stwierdzenie prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia rady. 

3. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

4. Koordynator przebudowy ulic Modra- Koralowa - Joanna Zawadzka z Wydziału Inwestycji 

Miejskich. 

5. Przedstawiciel Zarządu Dróg i Transportu Miejskiego - Andrzej Grabiec. 

6. Zmiana uchwały Rady Osiedla z dnia 06.03.17r. dotyczącej rowu melioracyjnego. 

7. Korekta planu finansowego Rady Osiedla na rok bieżący. 

8. Uwagi. 

 

Ad.1  

Przewodniczący powitał gości i radnych oraz stwierdził prawomocność posiedzenia. 

Ad. 2 

 Zatwierdzono protokół z poprzedniego posiedzenia Rady tj. z dn.04.09.2017r. Głosowanie: 8 osób 

„za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

Ad.4 

Pani koordynator WIM – Joanna Zawadzka, zapytana o prace budowlane na ulicy Modra- Koralowa, 

odpowiada, iż czekamy na pozwolenie dla robót związanych z instalacją gazową. Po czym nastąpi 

ogłoszenie przetargu na wykonanie robót. 

Pani Zawadzka sugeruje, by prace na odcinku Modra-Koralowa opóźnić, ze względu na budowę 

Ronda na ul. Wojska Polskiego, gdyż tam umowa jest praktycznie podpisana. Pani Zawadzka sugeruje, 

by roboty przesunąć na koniec 2018r. 

Ad.5 

Z Przedstawicielem ZDiTM zostało omówione kilka spraw: 

 Ulica Misia Wojtka 

 

Przedstawiciel przekazał informacje o kosztach zaplanowanych na inwestycję: 720 tys. złotych. 

Zaprezentował również swoje uwagi dotycząc projektu tejże ulicy: projektant powinien zrobić podział 

nieruchomości. Trwa procedura rozstrzygająca na temat wycinki drzewa stojącego w miejscu 

przyszłej budowy. 



 

 Ulica Drozdowa 

 

Pan Grabiec mówi o 3 etapach budowy: 

 Od Szerokiej do Żyznej zaplanowany jest ciąg pieszo-jezdny bez chodników. 

 Od Wroniej do Mostku na Bukowej zaplanowano drogę dwukierunkową, z dwoma chodnikami. 

 Od Żyznej do Wroniej zaplanowano maksymalne poszerzenie drogi, również dwukierunkowej. 

Członkowie rady zadali pytanie, co z umową na ul. Drozdową. Pan Grabiec mówi o aneksowaniu 

terminu. Kwota na inwestycję została zwiększona o 17000 złotych (na jaki cel?). 

Projektant wnioskuje o zwiększenie czasu na wykonanie o 3 miesiące. Planowane jest dokończenie 

zbierania dokumentacji związanej z budową na około pierwszą połowę stycznia. Zaplanowano 700 

tysięcy na tę inwestycję. Pan Grabiec przekazał swoje wątpliwości dotyczące tego, czy wystarczy 

funduszy na wykonanie całości zaplanowanej budowy. 

Dyrektor Fritsh podkreślał wiele razy, że Rada Osiedla i ZDiTM powinny współpracować, jednak nikt 

nie poinformował rady o aneksowaniu umowy dotyczącej ulicy Drozdowej. Pan Grabiec potwierdza, 

że ZDiTM powinien poinformować Radę Osiedla o tej zmianie. 

 

 Ulica Żyzna 

 

ZDiTM odstąpiło od umowy z pierwszym wyłonionym wykonawcą projektu ulicy Żyznej, ponieważ w 

umowie zleceniodawca nie uwzględnił kosztów podziałów gruntów. Aktualnie przygotowywany jest 

przetarg na wyłonienie nowego wykonawcy projektu. Ponieważ wcześniejsze uzgodnienia zakładały 

etapowanie robót na ulicy Żyznej, Pan Grabiec sugeruje, aby wykonać je w całości. 

 

 Ulica Łukasińskiego 

 

Rada Osiedla sugeruje by przejścia dla pieszych na Łukasińskiego przemalować, gdyż nie są one 

pomalowane w sposób prawidłowy. Rada wnioskuje również, by naprawić zapadnięty chodnik 

naprzeciwko kwiaciarni na ul. Łukasińskiego 36 H. 

Ad.6 

Pani Katarzyna Kotler z Dz. Gosp. I Eksp. Gruntów ZBiLK uważa, że Rada Osiedla popełniła błąd w 

ocenie i wydanej opinii dotyczącej rowu melioracyjnego przy obrębie 2052, numer 5/24 . Rada 

Osiedla wyraża zgodę na cofniecie opinii pozytywnej z marca bieżącego roku. W głosowaniu wszyscy 

„za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „ przeciw”.  

Ad. 7  

Przewodniczący przedstawił korektę planu finansowego na rok 2017. Radni zapoznali się ze zmianami 

i zagłosowali jednomyślnie, uznając aktualizacje. 

 

Ad.8  

Brak wniosków ze strony członków posiedzenia, zakończenie. 

 

Protokołowała  

Anna Pietruszewska 


